

السيرة الذاتية

أولاً: المعلومات الشخصية

الاسم الرباعي واللقب : حنان فاهم ميري سلمان الصالحي

الاختصاص العام : تاريخ الاختصاص الدقيق : تاريخ وطن عربي

التولد ومسقط الرأس : الديوانية / قادسية/9/5/1980

فصيلة الدم : +o

رقم البطاقة الوطنية 519808608940

جواز السفر : 5A1203893

اسم مركز التمويل : ابو الاسود الدولي رقم البطاقة التموينية 0024025

الحالة الاجتماعية : غير متزوجه

عنوان السكن : ديوانية / حي الحكيم

رقم الهاتف : 23817

رقم الموبايل : 07817827824

البريد الالكتروني : hananmiri @qu.edu.iq

عنوان العمل : تدريسي في كلية الآداب- جامعة القادسية

ثانياً: الخدمة الوظيفية

تاريخ المباشرة في / جامعة القادسية: 1/10/3200

ثالثاً: الشهادات

البكالوريوس : 2002-2003 جامعة القادسية كلية التربية

الماجستير : 2006-2007 جامعة القادسية كلية التربية بموجب الامر الجامعي المرقم 2386 في 4/3/2009

الدكتوراه : 2018-2019 جامعة الكوفة / كلية التربية بموجب الامر الجامعي المرقم 3053 في 16/8/2018

رابعاً : الألقاب العلمية

حاصل على لقب مدرس مساعد بموجب الامر الجامعي المرقم 4784 في 30/4/2009

حاصل على لقب المدرس بموجب الامر الجامعي المرقم 15615 بتاريخ 22/9/2013

حاصل على لقب أستاذ مساعد بموجب الامر الجامعي المرقم 1430 في 1/2/2023

خامساً: المناصب : مساعد مدير مركز الفرات الاوسط بتاريخ 2009-2010 ، امين مجلس الكلية 2010 - 2011

سادساً : التأليف

الكتب المؤلفة هي : لا يوجد

سابعاً : الدراسات الأولية : مستمر بالتدريس لطلبة الدراسات الأولية

ثامناً : الدراسات العليا : لا يوجد

تاسعاً : الإشراف : لا يوجد

عاشراً : المناقشات

ناقشت الطالبة زينب الجبوري جامعة القادسية – كلية التربية

أحدى عشر : : التقويم العلمي : قومت رسالتين رسائل ماجستير لعام 2023 - 2024 وثلاث بحوث احدهما في مختلف المجالات العلمية الاكاديمية لمؤتمر كلية الاداب .

اثنتا عشر البحوث العلمية المنشورة

(1) الشيخ سلمان الجبار ودوره السياسي والاجتماعي ، العدد (3) المجلد (14) ، 2011 ،

Issn1991 -7805

(2) الدعايات الاجنبية خلال حركة 1941 في وثائق وزارة الداخلية ، العدد 20 السنة 2012

Issn 1812 - 0512

(3) فريق مزهر الفرعون دوره السياسي والاجتماعي والفكري حتى عام 1965 ، العدد 3 مج 5 السنة 2012

Issn 2072 - 6317

(4) منير العجلاني ودوره في الاصلاح من خلال جريدة الجزيرة (1934 1939) ، مجلة القادسية للعلوم الانسانية /كلية الاداب - جامعة القادسية ،مج 24 ، العدد(4) ، 2021 ، online issn:3541 -2520 ،

(5) فاعلية صحيفتي عمان المساء والصحفي تجاه المجتمع الاردني (1964 – 1967) ، مجلة كلية التربية الانسانية ،مجلة اوروك للعلوم الانسانية ، مج 14 ، العدد (4) ، issn 2072- 6317 ،

(6) محمد تيسير ظبيان ودوره الثقافي في الاردن (1945 -1948) ، مجلة كلية التربية للبنات للعلوم الانسانية/ جامعة الكوفة-بموجب قبول النشر ذي العدد 8 في 2022/ 1/ 6

ثلاثة عشر: المؤتمرات العلمية والندوات العلمية :

المؤتمرات العلمية التي شارك فيها :

-مؤتمر العلوم الانسانية الذي عقد في جامعة القادسية – كلية الاداب العدد (1)

- دراسة في النخب الحكومية العراقية (1967 – 2005) دور العوامل السياسية والاجتماعية في التجنيد السياسي نموذجاً ، مجلة القادسية للعلوم الانسانية، عدد خاص باعمال مؤتمر كلية الاداب العلمي الدولي السنوي السابع المجلد 22 العدد 2-2019

المؤتمر العلمي الذي عقد في جامعة القادسية / كلية الاداب بتاريخ 2022 – 2023 ، الدبلوماسية العراقية بين التقاليد الاسلامية والمجتمع الحديث (1968- 2005)

-مؤتمر العلوم الانسانية الذي عقد في جامعة القادسية – كلية الاداب، 2024 (تفاعلات النظام الاقليمي في تحديث المجتمع العراقي 2005 – 2023

أربعة عشر : التشكرات

(3) رئيس الجامعة

عميد الكلية اكثر من (5) كتاب شكر

C.V

First.: Personal Information

Full name: hanan fahem miri

(General: History of the precise specialty: History of an Arab homeland

Daegara (Diwaniyah), Qadissiya, 1980

Blood type : o

National Card Number 19808608940

Passport: 5A1203893

:Name of Finance Center Abu Al-Aswad International ration card number 0024025

Marital status: no Married,

Housing Address: Diwaniyaht

Phone Number: 23817

Mobile number: 0781782782

E-mail Address: hananmiri @qu.edu.iq

Work Address - Qadisiya University

Third.: Certificates

Bachelor's degree: 2002 - 2003, Qadisiya University

Mastership 2006-2007 Al-Qadisiyah University, College of Education, according to

University Order No. 2386 of 3/4/2009:

Education: -2018 University of Kufa / College of Education pursuant to University Order

No. 3053 dated 8/16/2018

Fourth .: Scientific titles

He holds the title of Assistant Lecturer according to University Order No. 4784 dated

4/30/2009

.He holds the title of teacher according to University Order No. 15615 dated 9/22/2013

He holds the title of Assistant Professor according to University Order No. 1430 dated

2/1/2023

Fifth: *Assistant Director of the Middle Euphrates Center in 2009-2010, Secretary of the*

College Council 2010-2011.r

Sixth: Costs

nothing

Seventh .: *Initial studies: Continuing with the teaching of elementary students*

Our eighth .: *nothing*

Ninth.: Supervision

Master's degree nothing

Tenth. DISCUSSIONS

Student Zainab Al-Jubouri discussed at Al-Qadisiyah University - College of Education

Eleven .: *Scientific evaluation: I prepared two master's theses for the year 2023-2024 and*

three research papers, one of them in various academic scientific journals, for the College

.of Arts conference

Tewelve published scientific research

,) Sheikh Salman Al-Jabbar and his political and social role, Issue (3), Volume (14), 2011

ISSN1991-7805

*Foreign propaganda during the 1941 Movement in Ministry of Interior documents, Issue (2
20, 2012*

Issn 1812 - 0512

*Mazhar Al-Faroun's team, its political, social and intellectual role until 1965, issue 3, (3
.volume 5, year 2012*

ISSN 2072 - 6317

*Munir Al-Ajlani and his role in reform through Al-Jazeera newspaper (1934-1939), (4
Al-Qadisiyah Journal for the Humanities / College of Arts - Al-Qadisiyah University,
Volume 24, Issue (4), 2021, online issn: 3541 -2520*

*The effectiveness of Amman newspapers Al-Masa' and Al-Sahafi towards Jordanian (5
society (1964 - 1967), Journal of the College of Humanities Education, Uruk Journal of
Human Sciences, Volume 14, Issue (4), ISSN 2072- 6317*

*Muhammad Tayseer Dhabyan and his cultural role in Jordan (1945-1948), Journal of (6
the College of Education for Girls for Humanities/University of Kufa - subject to
acceptance of publication No. 8 on 1/6/2022*

Thirteen :scientific conferences and seminars:

*(-Humanities Conference held at Al-Qadisiyah University - College of Arts, Issue (1
A study of the Iraqi government elites (1967 - 2005), the role of political and social -
factors in political recruitment as a model, Al-Qadisiyah Journal for the Humanities, a
special issue on the proceedings of the Seventh Annual International Conference of the
College of Scientific Arts, Volume 22, Issue 2-2019*

*Scientific Conference A held at Al-Qadisiyah University / College of Arts on 2022-2023,
(Iraqi diplomacy between Islamic traditions and modern society (1968-2005
Humanities Conference held at Al-Qadisiyah University - College of Arts, 2024-
(Interactions of the regional system in modernizing Iraqi society 2005 - 2023*

Fourteen : thanks and appreciation)

President of the University) 3

Dean of Faculty More than 5 Thank You Book

2024